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Gaismas iela 19 k-9-1, Ķekava, Ķekavas novads, LV-2123, 
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ATTĪSTĪBAS KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 16. 

 

2023.gada 23.augusts 

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.09:00. 

 

Sēdes vadītāja – komitejas priekšsēdētāja Karina Putniņa 

Protokolētāja – sēžu sekretāre Jana Skrējāne 

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām –  

Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks.   

 

Izpilddirektore Jolanta Jansone. 

 

Pašvaldības darbinieki – Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja Kristīne Danovska, 

vadītājas vietnieks Juris Križanovskis, Teritorijas plānotāji - plānotājs Pauls Grants, Andris 

Lācis, Gita Rengarte.  

 

 

Ieinteresētā persona – iedzīvotājs (V.Ļ.). 

 

 

Sēdē nepiedalās: Juris Žilko, Andris Vītols.  

 

Darba kārtība 

1. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu  nekustamajam īpašumam Pilskalna ielā 4, 

Baldonē;  

2. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā  “Robežnieki”, 

Baldones pagastā;  

3. Par nekustamā īpašuma “Elektropārvade” zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 

80250110395, Baldones pagastā, sadalīšanu;  

4. Informatīvs - d/s “Titurga” attīstības priekšnosacījumi;  

5. PIEBALSOJAMAIS - Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica 

projekta īstenošanai nekustamajā īpašumā “Auzulejas”, Baldones pagastā;  

6. PIEBALSOJAMAIS - Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica 

projekta īstenošanai nekustamajā īpašumā “Voldemāri”, Baldones pagastā;  

7. PIEBALSOJAMAIS - Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica 

projekta īstenošanai nekustamajā īpašumā “Baložlapsas”, Baldones pagastā;  

8. PIEBALSOJAMAIS - Informatīvs -  Par grozījumiem administratīvajā līgumā, Celmiņu 

iela 18;  
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9. PIEBALSOJAMAIS - Par Ķekavas novada attīstības programmas 2021.-2027. gadam 

investīciju plāna 2023. gada otro aktualizāciju;  

10. PIEBALSOJAMAIS - Par aizņēmuma ņemšanu projekta “Naudītes ielas pārbūve no 

Ķekavas apvedceļa līdz Asteru ielai, Katlakalns, Ķekavas pagasts, Ķekavas novads” 

realizēšanai un pilnvarojumu parakstīt līgumus par darbu veikšanu;  

11. PIEBALSOJAMAIS - Par aizņēmuma ņemšanu projekta “Odukalna ielas pārbūve, 

Odukalns, Ķekavas pagasts, Ķekavas novads” realizēšanai un pilnvarojumu parakstīt 

līgumus par darbu veikšanu;  

12. PIEBALSOJAMAIS - Par aizņēmuma ņemšanu projekta “Titurgas PII apkārtējo ceļu 

infrastruktūra, Baloži, Ķekavas novads” realizēšanai un pilnvarojumu parakstīt līgumus 

par darbu veikšanu;  

13. PIEBALSOJAMAIS - Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu  nekustamajiem 

īpašumiem “Rudens iela” un Avotu ielā 8, Baložos;  

 

 

 

 

Karina Putniņa atklāj sēdi. 

 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Karina Putniņa, viņa piedāvā papildināt darba kārtību ar deviņiem 

jautājumiem, kas saistīts ar to, ka ir atvaļinājumu laiks, bet iesniegumu ir ļoti daudz, tāpēc 

tehniski nebija iespējams jautājumus sagatavot laikā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par iesniegtajiem 

priekšlikumiem. 

 

 

 

1.priekšlikums no Karinas Putniņas - 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu par zemes ierīcības plāna izstrādes uzsākšanu Rail 

Baltica pojekta īstenošanai nekustāmajā īpašumā "Auzulejas", Baldones pagastā, 

Atklāti balsojot  

ar 7 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Ineta Lazda, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks, Juris Jerums), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

2.priekšlikums no Karinas Putniņas - 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail 

Baltica projekta īstenošanai nekustāmajā īpašumā "Voldemāri", Baldones pagastā, 

Atklāti balsojot  

ar 7 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Ineta Lazda, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks, Juris Jerums), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 



 

 

3.priekšlikums no Karinas Putniņas - 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail 

Baltica projekta īstenošanai nekustāmajā īpašumā "Baložlapsas', Baldones pagastā, 

Atklāti balsojot  

ar 7 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Ineta Lazda, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks, Juris Jerums), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

4.priekšlikums no Karinas Putniņas - 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu "Par grozījumiem administratīvajā līgumā Celmiņu iela 

18, 

Atklāti balsojot  

ar 7 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Ineta Lazda, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks, Juris Jerums), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 
5.priekšlikums no Karinas Putniņas - 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu "Par Ķekavas novada attīstības programmas 2021.- 

2027. gadam investīciju plāna 2023. gadam otro aktualizāciju", 

Atklāti balsojot  

ar 6 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Ineta Lazda, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Juris Jerums), 

 Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

6.priekšlikums no Karinas Putniņas - 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu "Par aizņēmuma ņemšanu projekta "Naudītes ielas 

pārbūve no Ķekavas apvedceļa līdz Asteru ielai Katlakalnā, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā" realizācijai un pilnvarojumu parakstīt līgumu par darbu veikšanu"  

Atklāti balsojot  

ar 7 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Ineta Lazda, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks, Juris Jerums), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

7.priekšlikums no Karinas Putniņas - 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu "Par aizņēmuma ņemšanu projekta "Odukalna ielas 

pārbūve, Odukalnā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā" realizācijai un pilnvarojumu 

parakstīt līgumu par darba veikšanu" 

Atklāti balsojot  

ar 7 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Ineta Lazda, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks, Juris Jerums), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 



 

 

 

 

8.priekšlikums no Karinas Putniņas - 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu "Par aizņēmuma ņemšanu projekta Titurgas PII 

apkārtējo ceļu infrastruktūra, Baloži, Ķekavas novads" realizācijai un pilnvarojumu 

parakstīt līgumu par darbu veikšanu", 

Atklāti balsojot  

ar 6 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Ineta Lazda, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Juris Jerums), 

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

9. priekšlikums no Karinas Putniņas - 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu "Par zemes ierīcības plāna izstrādes uzsākšanu 

nekustāmajos īpašumos "Rudens iela" un Avotu iela 8, Baložos", 

Atklāti balsojot  

ar 7 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Ineta Lazda, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks, Juris Jerums), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

Visi priekšlikumi tika atbalstīti, darba kārtība papildināta un Putniņa aicina balsot par 

papildināto darba kārtību. 

 

Atklāti balsojot  

ar 6 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Ineta Lazda, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 1 (Juris Jerums), "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj:  

Apstiprināt komitejas 2023.gada 23.augusta sēdes darba kārtību. 

 

 

Par balsojumu izsakās Juris Jerums – vērsīšu uzmanību tam, ka šis sasaukums sākotnēji nāca 

klajā ar ļoti skaļiem lozungiem, par to, cik svarīgi ir laicīgi izsludināt sēdes -  24 stundas pirms 

sēdes sākuma. Bet šīs dienas Attīstības komitejā trīs ceturtdaļas ir piebalsotie jautājumi, daži 

no tiem ir pievienoti darba kārtībai šorīt, jautājumi ir ļoti būtiski, kas saistīti ar milzīgiem 

naudas aizņēmumiem. Ar materiāliem, kas pievienoti šorīt nav iespējams pilnvērtīgi iepazīties. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

1. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu  nekustamajam īpašumam 

Pilskalna ielā 4, Baldonē 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:11:35) 

Par jautājumu ziņo Pauls Grants. Ir izstrādāts lēmumprojekts par zemes ierīcības projekta 

apstiprināšanu  nekustamajam īpašumam Pilskalna ielā 4, Baldonē. 

 

 Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu  nekustamajam īpašumam Pilskalna ielā 4, 

Baldonē, 

Atklāti balsojot  

ar 7 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 

 

2. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā  

“Robežnieki”, Baldones pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:14:45) 

Par jautājumu ziņo Pauls Grants. Ir izstrādāts lēmumprojekts par zemes ierīcības projekta 

izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā  “Robežnieki”, Baldones pagastā. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā  “Robežnieki”, 

Baldones pagastā, 

Atklāti balsojot  

ar 7 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

 

 



 

 

3. Par nekustamā īpašuma “Elektropārvade” zemes vienības ar kadastra 

apzīmējumu 80250110395, Baldones pagastā, sadalīšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:18:00) 

Par jautājumu ziņo Pauls Grants. Ir izstrādāts lēmumprojekts par nekustamā īpašuma 

“Elektropārvade” zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 80250110395, Baldones pagastā, 

sadalīšanu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nekustamā īpašuma “Elektropārvade” zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 

80250110395, Baldones pagastā, sadalīšanu, 

Atklāti balsojot  

ar 7 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

 

 

4. Informatīvs - d/s “Titurga” attīstības priekšnosacījumi 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:21:04) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis.  Nepieciešami grozījumi Ķekavas novada domes 

18.10.2018. lēmumu Nr.23. “Par lokālplānojuma“Lokālplānojums, ar kuru groza Ķekavas 

novada Baložu pilsētas teritorijas plānojumu 2008.-2020.gadam, dārzkopības kooperatīvās 

sabiedrības “Titurga”, Baložos, Ķekavas novadā, teritorijas daļai” apstiprināšanu ar 

saistošajiem noteikumiem. Grozījumos lokālplānojumam ir jāparedz atbilstoši detālplānojuma 

detalizācijai, kā arī jāizslēdz normas kuras prasa detālplānojuma izstrādi. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās  - Voldemārs Pozņaks, Juris Križanovskis, Valts Variks, Juris 

Jerums. 

Debašu sadaļā izsakās  - Voldemārs Pozņaks, Juris Jerums, iedzīvotājs (V.Ļ.), Karina Putniņa. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

Priekšlikums no Karinas Putniņas -  

Atbalstīt lokālplānojuma grozījumu izstrādes uzsākšanu un jautājumu virzīt uz finanšu 

komiteju, 

Atklāti balsojot  

ar 6 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Voldemārs Pozņaks),  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

Par balsojumu izsakās Voldemārs Pozņaks – No balsojuma atturējos, jautājums ir ļoti 

komplicēts, gribēju piebilst, ka neesmu pret to, ka šo teritoriju attīsta, bet šī teritorija ir jāattīsta 

savādākā veidā, ne tā, kā mēs šobrīd to darām.   



 

 

5. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta 

īstenošanai nekustamajā īpašumā “Auzulejas”, Baldones pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 01:51:35) 

Par jautājumu ziņo Pauls Grants. Ir izstrādāts lēmumprojekts par zemes ierīcības projekta 

izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nekustamajā īpašumā “Auzulejas”, 

Baldones pagastā. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās  -  Valts Variks, Pauls Grants. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Auzulejas”, Baldones pagastā , 

Atklāti balsojot  

ar 7 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 

6. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta 

īstenošanai nekustamajā īpašumā “Voldemāri”, Baldones pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 01:55:35) 

Par jautājumu ziņo Pauls Grants. Ir izstrādāts lēmumprojekts par zemes ierīcības projekta 

izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nekustamajā īpašumā “Voldemāri”, 

Baldones pagastā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Voldemāri”, Baldones pagastā, 

Atklāti balsojot  

ar 6 balsīm "Par" (Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

7. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta 

īstenošanai nekustamajā īpašumā “Baložlapsas”, Baldones pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 01:58:35) 

Par jautājumu ziņo Pauls Grants. Ir izstrādāts lēmumprojekts zemes ierīcības projekta 

izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nekustamajā īpašumā “Baložlapsas”, 

Baldones pagastā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Baložlapsas”, Baldones pagastā, 

Atklāti balsojot  

ar 6 balsīm "Par" (Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 6. 

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 11:02  līdz plkst. 11:12.   

 

 

 

8. Informatīvs -  Par grozījumiem administratīvajā līgumā, Celmiņu iela 18 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 02:01:34) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis. Ir saņemts privātpersonas 2023. gada 6.jūlija 

iesniegums par administratīvā līguma 12-7/22/8 grozīšanu detālplānojuma “Celmiņi”, 

Saulgožos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, īstenošanai daļā, lai varētu uzbūvēt savrupmāju 

nekustamajā īpašumā Celmiņu ielā 18. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās  - Valts Variks, Juris Križanovskis.   

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

Priekšlikums no Valta Varika -  

Jautājumu izskatīt pēc lekcijas par kanalizācijas un meliorācijas mijiedarbību, 

Atklāti balsojot  

ar 7 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

 



 

 

9. Par Ķekavas novada attīstības programmas 2021.-2027. gadam investīciju plāna 

2023. gada otro aktualizāciju 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 02:09:15) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska. Ir izstrādāts lēmumprojekts par Ķekavas novada 

attīstības programmas 2021.-2027. gadam investīciju plāna 2023. gada otro aktualizāciju. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada attīstības programmas 2021.-2027. gadam investīciju plāna 2023. 

gada otro aktualizāciju, 

Atklāti balsojot  

ar 7 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 7. 

 

 

 

 

10. Par aizņēmuma ņemšanu projekta “Naudītes ielas pārbūve no Ķekavas 

apvedceļa līdz Asteru ielai, Katlakalns, Ķekavas pagasts, Ķekavas novads” 

realizēšanai un pilnvarojumu parakstīt līgumus par darbu veikšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 02:13:23) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska. Ir izstrādāts lēmumprojekts par aizņēmuma ņemšanu 

projekta “Naudītes ielas pārbūve no Ķekavas apvedceļa līdz Asteru ielai, Katlakalns, Ķekavas 

pagasts, Ķekavas novads” realizēšanai un pilnvarojumu parakstīt līgumus par darbu veikšanu. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par aizņēmuma ņemšanu projekta “Naudītes ielas pārbūve no Ķekavas apvedceļa līdz 

Asteru ielai, Katlakalns, Ķekavas pagasts, Ķekavas novads” realizēšanai un 

pilnvarojumu parakstīt līgumus par darbu veikšanu, 

Atklāti balsojot  

ar 7 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 8. 

 

 



 

 

11. Par aizņēmuma ņemšanu projekta “Odukalna ielas pārbūve, Odukalns, 

Ķekavas pagasts, Ķekavas novads” realizēšanai un pilnvarojumu parakstīt 

līgumus par darbu veikšanu  

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 02:16:45) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska. Ir izstrādāts lēmumprojekts par aizņēmuma ņemšanu 

projekta “Odukalna ielas pārbūve, Odukalns, Ķekavas pagasts, Ķekavas novads” realizēšanai 

un pilnvarojumu parakstīt līgumus par darbu veikšanu.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par aizņēmuma ņemšanu projekta “Odukalna ielas pārbūve, Odukalns, Ķekavas pagasts, 

Ķekavas novads” realizēšanai un pilnvarojumu parakstīt līgumus par darbu veikšanu, 

Atklāti balsojot  

ar 7 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 9. 

 

 

 

 

12. Par aizņēmuma ņemšanu projekta “Titurgas PII apkārtējo ceļu infrastruktūra, 

Baloži, Ķekavas novads” realizēšanai un pilnvarojumu parakstīt līgumus par 

darbu veikšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 02:19:00) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska. Ir izstrādāts lēmumprojekts par aizņēmuma ņemšanu 

projekta “Titurgas PII apkārtējo ceļu infrastruktūra, Baloži, Ķekavas novads” realizēšanai un 

pilnvarojumu parakstīt līgumus par darbu veikšanu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par aizņēmuma ņemšanu projekta “Titurgas PII apkārtējo ceļu infrastruktūra, Baloži, 

Ķekavas novads” realizēšanai un pilnvarojumu parakstīt līgumus par darbu veikšanu, 

Atklāti balsojot  

ar 6 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Ineta Lazda, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Juris Jerums),  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 10. 

 

 

 

 



 

 

13. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu  nekustamajiem īpašumiem 

“Rudens iela” un Avotu ielā 8, Baložos 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 02:20:30) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis. Ir izstrādāts lēmumprojekts par zemes ierīcības 

projekta izstrādes uzsākšanu  nekustamajiem īpašumiem “Rudens iela” un Avotu ielā 8, 

Baložos. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu  nekustamajiem īpašumiem “Rudens 

iela” un Avotu ielā 8, Baložos, 

Atklāti balsojot  

ar 7 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 11. 

 

 

Sēdi slēdz plkst.11:34 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs: (1PARAKSTS)     Karina Putniņa 

 

Sēdes protokolētāja:  (2PARAKSTS)     Jana Skrējāne 

 

 

 
 

1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


